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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Publiczna 

Protokół nr 12 

 

XII Posiedzenie w dniu 20 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:04 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji:00:11 – 01:34. 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Mirosław Dziewiałtowicz.  

Wnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt 4  dot. planu pracy rady Gminy. 

Stwierdził quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Caban 

2. Mirosław Dziewiałtowicz 

3. Ewelina Gabryszewska 

4. Jolanta Szymczak 

 

Głosowano wniosek w sprawie rozszerzenie porządku obrad:  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 

Porządek posiedzenia został poszerzony jednogłośnie. 

 

2. Opinia w sprawie współpracy Gminy Ustronie Morskie z Akademią Reissa Ustronie 

Morskie. Czas rejestracji: 01:37 – 34:45. 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz przedstawił wniosek UKS Akademii 

Reissa Ustronie  Morskie w sprawie udostępnienia obiektów sportowych na terenie Gminy 

Ustronie Morskie.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

-Mirosław Dziewiałtowicz 

- Hanna Caban 

- Jolanta Szymczak 
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- Prezes NKS Astra Robert Żolik 

-Wójt Gminy Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła okresu funkcjonowania nowych stowarzyszeń, kiedy powinny zwracać 

się o dofinansowanie, udostępnienia obiektów, kiedy stoją one puste, nieużywane, 

kompetencji Wójta do zarządzania obiektami sportowymi, informacji, która padła na 

spotkaniu inicjującym od prezesa stowarzyszenia dot. roszczeń wobec dofinansowania 

stowarzyszenia ze środków gminnych, wspierania przez gminę NKS Astra, konieczności 

wykazania się stowarzyszenia Akademii Reissa na terenie Gminy Ustronie Morskie, zasad na 

jakich korzysta Akademia z obiektów GOSIR, kosztów utrzymania euro boiska, ilości dzieci 

z terenu Gminy, które uczęszczają na zajęcia do Akademii Reissa, cen za wynajem stadionu 

w ościennych miejscowościach, współpracy między klubami, ilości dzieci z Gminy grających 

w pierwszym składzie Akademii Reissa, preferencji dla mieszkańców Gminy, wsparcia 

stowarzyszeń współpracujących z dziećmi z terenu Gminy, dostępu do obiektów na takich 

samych zasadach jak NKS Astra, wniosków o dofinansowanie stowarzyszeń ze środków  

gminnych. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku o udostępnienie gminnych 

obiektów sportowych Akademii Piłkarskiej Reissa na warunkach proponowanych przez 

ww: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (4) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 

Opinia negatywna. 

 

3. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej – wykreślenie z planu pracy rady. Czas 

rejestracji: 34:46 – 37:34. 

Kierownik GOPS Izabela Poznańska wnioskowała, aby w planie pracy Rady Gminy nie 

podejmować uchwały w sprawie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej. Dokument ten od kilku 

lat był przedkładany pod uchwałę, wnioskowała, aby przedkładać go jako informację, 

ponieważ nie ma konieczności podejmowania uchwały. Przewodniczący komisji 

poinformował że punkt ten został wykreślony z planu pracy rady na 2020r.  

Przerwa: 37:37 – 57:55 

4. Ustalenie planu pracy Komisji na 2020 rok. Czas rejestracji: 58:00-58:46. 

 

Brak uwag do załączonego planu pracy komisji. 

 

Głosowano w sprawie ustalenie planu pracy Komisji na 2020 rok.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna. 

 

5. Opinia w sprawie planu pracy Rady Gminy Ustronie Morskie na 2020 rok. Czas 

rejestracji: 58:47 -59:29. 

 

Brak uwag do planu pracy komisji. 

Głosowano w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2020 rok.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 59:35 -59:44. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął XII 

posiedzenie komisji Publicznej Rady Gminy Ustronie Morskie. 

 

 

Przewodniczący komisji Publicznej 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Mirosław Dziewiałtowicz 

  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


